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Centralstyrelsen
Jomala IK leds av centralstyrelsen som väljs av med-
lemmarna på föreningens årsmöte. Varje sektion inom 
JIK har en egen representant i centralstyrelsen, för-
utom friidrotten och skidningen som verksamhetsåret 
2022 hade en gemensam representant.

Centralstyrelsen har ett övergripande ansvar och har 
bland annat till uppgift att se till att sektionerna kan 
förverkliga sina aktiviteter. Mandattiden är ett år.

Under verksamhetsåret 2022 har centralstyrelsen haft 
tio möten samt årsmötet som hölls i mars. Två av mö-
tena var med ”gamla” styrelsen och åtta möten hölls 
med styrelsen som valdes på årsmötet.

Under årsmötet i mars hade föreningen bjudit in vol-
leybollspelaren Verneri Vetriö som berättade om sin 
volleybollkarriär både på den svenska och finska sidan 
och glädjande nog var det f lera medlemmar som kom 
och lyssnade och deltog i årsmötet. 

Petra Brunila, ordförande
Stefan Hägg, viceordförande

Medlemmar
Alexandra Andersson
Anders Ekström
Yngve Johansson
Markus Karlsson
Conny Sandell

Suppleanter
Henrik Viktorsson (fotboll)
Thomas Nordlund (volleyboll)
Fanny Eriksson (innebandy)
Robert Nylund (friidrott och skidning)
Lena Eriksson (idrottskul)

Utanför styrelsen
Kenneth Andersson, kassör
Simon Sjöström, administratör (januari-juni)

Centralstyrelse

Grundades: 1930
Färger: Föreningens färger är blått och vitt
Anläggningar: Vikingahallen, Vikingavallen, Vikingagården, konstgräset 
 och skidspåren
Sektioner: Friidrott, fotboll, orientering, skidning, volleyboll, 
 innebandy och idrottskul
Antal medlemmar: 617

JIK – Jomala Idrottsklubb r.f.
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Berättelse för Jomala Idrottsklubb rf:s 
93:e verksamhetsår 2022

Vilken glädje att få kunna börja denna text 
med att skriva att vi har haft ett normalt 
verksamhetsår med tanke på pandemin!

Det är inte heller alla gånger man gläds över att pos-
terna träningskostnader och tävlingskostnader har 
ökat under år 2022, men denna gång gör det mig glad 
för det är ett tecken på att våra aktiviteter inte har va-
rit drabbade av några restriktioner. Våra medlemmar 
har fullt ut och aktivt kunnat delta i de sporter och 
aktiviteter som klubben erbjuder.

Ytterligare ett glädjande inslag är att föreningens 
medlemsantal hålls högt pandemimåren till trots. När 
vi under hösten 2022 skickade in vår ansökan för bi-
drag till Ålands Idrott så kunde vi med stolthet uppge 
617 medlemmar. För mig är det ett tydligt tecken på 
att Jomala IK erbjuder det som efterfrågas vad gäller 
hälsa, sport och friskvård. Jag kan glatt konstatera att 
föreningen sprakar av liv och rörelse.

För att kunna erbjuda alla dessa medlemmar det de 
vill ha krävs en hel del tid och engagemang. Vi inom 
föreningen är glada över de ekonomiska bidrag som vi 
beviljas  dels av Jomala kommun men också av Ålands 
Idrott samt alla de sponsorer som tror på oss. Ett stort 
tack vill vi också ge till de mängder av arbetstimmar 
som alla frivilliga lägger ner på vår klubb – ert stöd 
och er hjälp betyder mycket.

Förutom ovannämnda så finns det också anställda 
inom klubben som gör goda och fina arbetsinsatser. 
Under år 2022 har föreningen haft 3,6 årstjänster 

fördelat på 2,1 för fotbollen, 1,0 för volleybollen och 
0,5 för centralstyrelsen. Vad gäller centralstyrelsen 
så har vi gått in för att modigt satsa på en verksam-
hetsledare anställd på 70% till år 2023 jämfört med 
50% tidigare. Detta för att kunna bedriva en kvalitativ 
verksamhet och för att kunna hantera det stora antalet 
medlemmar som finns i klubben samt för att kunna 
utvecklas och förbättras vad gäller efterfrågan på 
friskvårdsmöjligheter. 

I denna verksamhetsberättelse kan du närmare un-
der varje sektion läsa om vad man har gjort under 
verksamhetsåret 2022 samt ta del av olika sportsliga 
framgångar.

Avslutningsvis vill jag nämna något som vi inom för-
eningen ser fram emot och det är kommunens satsning 
på nya beachvolleybollplaner vid Vikingahallen samt 
ett utökat antal omklädningsrum. Vi är glada över att 
kommunen har samsyn med oss gällande att erbjuda 
möjligheter att kunna röra på sig på många olika sätt. 

Väl mött under verksamhetsåret 2023!

Petra Brunila
Centralstyrelsens ordförande

Jag kan glatt konstatera 
att föreningen sprakar av 
liv och rörelse.”

”
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Pokaler och vandringspriser

Motiveringar

Bergenheims minnesspokal 

Karina Danielsson, friidrott och skidning

Karina har en lång och aktiv idrottskarriär inom JIK, 
som inte verkar vilja ta slut då hon under året 2022 
har uppnått f lertalet resultatmässigt starka prestatio-
ner i sin åldersklass. Dessa prestationer har resulterat 
i guld på Trail FM, silver på både 5000m och 10 000m 
och en fjärde placering på Terräng FM samt nått fina 
resultat i både Kanonloppet och Åland halvmaraton. 
Inom skidning har hon fått 4 stycken ÅM guldmedal-
jer under år 2022. 

Jarl Lybecks minnesspokal

Magnus Ljungars, innebandy

Magnus har tagit laget pojkar åk 6-7 till vinst två år i 
rad i den åländska serien. Han har stöttat killarna att 
vinna ett silver i Scorpions cup i Stockholm. År 2022 
utsågs han till Årets tränare för andra året i rad av 
Ålands Innebandyförbund. Han är en förebild vad gäl-
ler samarbete inom innebandyn på Åland.

Församlingens vandringspokal 

Aldis Jaundzeikars, volleyboll

Aldis är en meriterad, inspirerande, kunnig, engage-
rande och utvecklande tränare och coach för samtliga 
lag och för ungdomsgruppen. Han är också en fram-
gångsrik passare i laget. En riktig eldsjäl som brinner 
för JIK-volleyboll. Under år 2022 ledde Aldis såväl 
dam- och herrlaget till seriesegrar i division 2 respek-
tive 1. Han har också aktivt bidragit till att ansöka hos 
kommunen om att få anlägga beachvolleyplaner vid 
Vikingahallen, vilket lyckades.

Funktionärspokalen 

Ralf och Lisa Andersson

Ralf och Lisa ställer upp i sina barns olika lag. Vi vill 
här lyfta fram och premiera det aktiva deltagande i 
kioskförsäljningen.

Årets kvinnliga idrottare 

Linda Welander, fotboll

Linda spelade samtliga matcher för damlaget och hade 
högst närvaro på träningar. Hon vann även skytteligan 
med 20 mål på 21 matcher.

Årets manliga idrottare 

Robin Welander, fotboll

Robin har gjort fina insatser både på träningar och 
matcher, vilket har resulterat i att han har gjort stora 
framsteg och att han under säsongen flyttades upp till 
laget FC Åland till säsongen 2023.

Flickpokalen 

Othilia Nordberg, friidrott

Othilia är en duktig och mångsidig junior som är aktiv 
inom många grenar. I JIK:s färger har hon främst vi-
sat framfötterna som friidrottare.

Pojkpokalen 

Lag JIK åk 6-7, innebandy

Laget har en fantastisk sammanhållning, god attityd 
och är mycket framstående inom den åländska inne-
bandyn. Som ett exempel på detta så delades laget in i 
två lag i den åländska serien 2022 och tog guld och sil-
ver. Hela laget tog också silver i den stora turneringen 
Scorpion cup som spelas i Stockholm.
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Ekonomi

JOMALA IDROTTSKLUBB RF

BALANSRÄKNING 31.12.2022
A k t i v a 2022 2021
RÖRLIGA AKTIVA € €
Övrig kortfristiga fordringar
  Resultatregleringar 0,00
  Kassa och banktillgodohavanden
Summa Aktiva
P a s s i v a
EGET KAPITAL
Verksamhets kapital
 Tidigare års resultat
 Årets resultat
Summa eget kapital
Fonder 982,00
Ackumulerade bokslutsdispositioner
 Frivilliga reserveringar
FRÄMMANDE KAPITAL
 Leverantörskulder
 Kortfrisitga skulder
Summa främmande kapital
Summa Passiva

RESULTATRÄKNING 01.01-31.12.2022
ORDINARIE VERKSAMHET 2022 2021
INTÄKTER € €
  Tävlings och matchintäkter
  Lotteri och försäljning
  Bidrag medlemmar
  Bidrag från distrikt och förbund
Summa intäkter

KOSTNADER
Personalkostnader
Övriga Kostnader
  Tävling, träning individuella idrotter
  Match/träning lagidrotter
  Omkostnader lotteri o försäljning
  Möteskostnader 
  Övriga administrativakostnader
Summa kostnader
Tillförda medel
  Medlemsavgifter
  Övriga tillförda medel 0,00 0,00
  Kostnader tillförda medel
Resultat av ordinarie verksamhet
Finansiella intäkter o kostnader
  Intäkter 0,00 1,07
  Kostnader -1,01 -1,01 0,00 1,07
Resultat av egen verksamhet
  Bidrag Jomala Kommun
  Bidrag Ålands Idrott
Bokslutsdisposition
  Upplöst reserv 0,00
Periodens resultat

Jomala den 14 februari 2023
STYRELSEN

14 786,28
144 309,13 152 230,53
159 095,41 152 230,53

113 757,05 116 712,35
-12 077,07 -2 955,30
101 679,98 113 757,05

1 032,00

4 237,99 4 237,99

19 519,16 10 649,08
32 676,28 22 554,41
52 195,44 33 203,49

159 095,41 152 230,53

50 272,40 42 586,58
28 771,03 25 505,00
32 451,10 32 451,10
20 510,46 132 004,99 22 538,97 123 081,65

132 004,99 123 081,65

161 261,51 166 342,42

4 743,61 4 740,39
158 895,92 119 004,12
12 795,12 176 434,65 10 099,60 133 844,11
2 846,38 1 143,29
4 669,86 11 498,65 6 372,95 7 516,24

349 194,81 307 702,77

4 725,00 5 300,00

-1 861,24 2 863,76 -2 510,25 2 789,75
-214 326,06 -181 831,37

-214 327,07 -181 831,37
130 750,00 135 000,00
71 500,00 202 250,00 36 415,00 171 415,00

7 460,00
-12 077,07 -2 956,37
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Fotboll

i både Upplands- och finska serien, varav ett f licklag i 
Upplandsserien vilket vi aldrig tidigare har haft. Man 
kan även nämna vårt 2010-lag som gick till slutspel i 
Alandia Cup där de åkte ut på straffar. Vi har sett bra 
prestationer över året och flera spelare har utvecklats 
stort under säsongen. Jag är säker på att många av 
dem kommer att göra avtryck i framtida seniorlag.

Allt som sker i föreningen är beroende av de som ar-
betar här. Kim Nordberg kom in som huvudtränare i 
början av året. Han har med sitt lugna och kompetenta 
förhållningsätt varit ett stort stöd till aktiva under 
året. Björn Moliis har agerat precis lika kunskapsin-
riktat och man kan inte nog lyfta fram hans arbetet 
med dam- och flicklagen de senaste åren. Utöver 
dessa två har Conny Åberg gjort ett stort arbete med 
det gemensamma herrlaget. Ralf Hellman har även 
han assisterat damlaget, speciellt under hösten. Marc 
Nordqvist var involverad som målvaktstränare första 
halvan av säsongen. Han gjorde ett inspirerade arbete 
med våra unga målvakter. Sist men kanske viktigast 
av alla är våra ca 50 ideella föräldratränare och lag-
ledare som drar det mesta i lagen. Alla ovan nämnda 
är värda sin vikt i guld. Inget skulle vara möjligt utan 
dem. Stort tack för denna säsong.

2022 öppnade vi upp samarbeten med andra åländska 
lag. Vi påbörjade ett formellt samarbete med IFK 
Mariehamn och FC Åland. Det riktar främst in sig på 
herrarna och påbörjas vid 16 års ålder då spelarna blir 
B-juniorer. På seniorsidan är det främst vårt herrlag 
(Team Åland) som samarbetar med FC Ålands div 
3-lag. Tränarna i dessa grupper har god kommunika-
tion varvid spelarna har möjlighet att röra sig mellan 
lagen under säsongen.

På damsidan finns ett informellt samarbete där vårt 
damlag och IFK Mariehamns damer har haft gemen-
samma träningar samt växlat spelare mellan lagen. 
Bland de yngre f lickgrupperna finns också en dialog, 
men utmaningen är här ”kritisk massa”. Då i princip 
alla lag på Åland har lite för små trupper blir ett mer 
formellt samarbete svårt. De senaste åren har antalet 
dam- och flickspelare ökat stort, men vi har fortfa-
rande en bit kvar tills vi har stabila trupper och kan se 
på ett formellt samarbete.

Spelmässigt hade vårt gemensamma herrlag en fantas-
tisk säsong. Efter 18 matcher stod vi som seriesegrare 
i div 6 med en imponerande målskillnad på 91-12. 
Damlaget slutade på sjundeplats efter 22 spelade 
matcher i finska div 4. På juniorsidan har vi haft lag 

Sektionsordförande Anders Ekström

Äntligen kan vi summera en normal säsong för Jomala IK Fotboll, där vi kunde fokusera på 
fotboll istället för pandemin. Säsongen 2022 hade vi över 300 aktiva fördelade på 17 lag, 
vilket antagligen är rekordmånga inom föreningen. Jag är imponerad över alla de timmar 
våra aktiva och ledare lägger på träningar, matcher och förberedelser under året. Detta 
engagemang är grunden för #fotbollföralla.

Vi har sett bra prestationer 
över året och flera spelare 
har utvecklats stort under 
säsongen. Jag är säker på 
att många av dem kommer 
att göra avtryck i framtida 
seniorlag.
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Sektionsstyrelse
Anders Ekström (ordförande)
Tobias Dahlman
Henrik Viktorsson
Bo Jansén
Lena Jansén
Sebastian Boman
Denice Johansson
Tommy Nordberg

2022 blir min sista säsong som ordförande i JIK Fot-
boll. Efter sju år inom sektionen är det dags för nya 
krafter att ta över. Vi står inför säsongen 2023 där vi 
fortsätter våra samarbeten, vi har fantastiska personer 
engagerade i våra lag och vi räknar med ytterligare en 
normal säsong. Föreningen har utvecklats enormt men 
viktigast av allt är det gemsamma engagemanget som 
ger så mycket åt så många. JIK Fotboll har alla förut-
sättningar att fortsättningsvis erbjuda #fotbollföralla, 
dvs låta alla spela fotboll så ofta som möjligt, så länge 
som möjligt och så bra som möjligt.

Anders Ekström,
ordförande JIK Fotboll

JIK Fotbolls sponsorer 2022

Huvudsponsor • Wiklöf Holding

Guldsponsorer • Optinova
 • Profilhuset
 • Puma via Team Sportia 
 • Viking Line
 • Ålandsbanken

Silversponsorer • Alandia försäkring
 • Dahlmans
 • Varuboden på Åland
 • Ålands trädgårdshall
 • Ömsen

Övriga sponsorer • Andelsbanken för Åland
 • Godby shipping
 • Högmans måleri
 • Rundbergs bil och service
 • Ålands skogsindustrier
 • Ålands elandelslag
 • Ålandstidningen

Seniorspelarnas enskilda sponsorer
 • Alandia alltech
 • Allbygg
 • Baltic MT
 • Bengt Häggblom
 • Crestum
 • DB Larmteknik
 • Fina fisken
 • Firma Jan Widman
 • Galleri skarpans
 • Godby bygg
 • Håwebil
 • Jans gräv
 • JustIT
 • Kumlinge forell
 • Lekia
 • Mecano
 • Motorcompany
 • Profilhuset
 • Rökerikiosken
 • Rörmokarn
 • Saxman
 • SDI
 • Signell coaching 
 • Solkulla gård
 • Widmans advokadbyrå
 • Williams buss
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 Fotboll

När man börjar spela fotboll i femårsåldern handlar det om att ha roligt med en boll. Vi 
leker fotboll och ser till att de lär sig kontrollera bollen. Starta, stanna och röra sig med boll 
samtidigt som man har roligt med sina kompisar. I den här åldern tränar vi en gång per vecka 
och på vintern är vi inomhus i Vikingahallen.

Att börja spela fotboll (5–8 års ålder) #fotbollföralla

Flickor och pojkar 2017
Vår yngsta grupp som startade i maj 2022.  Laget har 
under året haft 15 spelare i gruppen och laget har trä-
nats av Fredrik Perander och Kim Nordberg. Det är 
ett gäng glada barn som har tränat en gång i veckan. 

Flickor och pojkar 2016
2022 har vi tränat en gång i veckan tillsammans med 
JIK F 2014-2015. Vi är tre tränare som har tagit hand 
om gruppen som har varit mellan 10-20 barn under 
året. Fokus på träningarna är att ha roligt och lära 
känna bollen. Barnen utvecklas i rasande takt och är 
mer än redo för det stundande poolspelet 2023.

Pojkar 2015
Vårt härliga gäng med pojkar födda 2015 har tillsam-
mans tränat en gång i veckan under större delar av 
året. I gruppen är vi ca. 20-25 barn och snittar 12-18 
barn på träningarna. Varit fantastiskt att se utveck-
lingen på pojkarna under året som varit men inte minst 
gemeskapen som byggts upp i gruppen. Poolspel har 
vi börjat med också vilket varit spännande. Tränarna 
under året som varit är Björn Moliis, Jacob Erikslund, 
Daniel Fellman, Tom-Johan Schröder och Ekko Letku. 
Vi ser framemot ett nytt år med nya möjligheter. 

Flickor 2014/15
Under året har vi haft en del ruljans i laget, men i slu-
tet av året kom det in nya spelare.

Flickorna har fått träna i 2–3 olika stationer (beroende 
på antal spelare) som har varit uppdelade på följande 
sätt:

• Lek med boll

• Match

• Övningar med boll.

Vi avslutar träningen med en gemensam lek som heter 
Zlatan, som alla barnen älskar och sedan samlas vi en 
grupp med ett JIK.

Detta år har vi fått börja spela Poolspel, vilket är väl-
digt spännande för en del av spelarna. Jag har på känn 
att 2023 kommer fler av f lickorna att blomma upp för 
Poolspelen.

Flickorna har utvecklat en bra bollkänsla och har 
mycket glädje under träningarna. Glädjen är även nå-
got som vi har väldigt stor fokus på under träningarna.

Tränare: Tittie Sundelin

Flickor 2014/15Pojkar 2015
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Flickor 2010/13
Ett fortsatt stort gäng med pigga fotbollstjejer som 
fortsätter att utvecklas inom JIK vilket är härligt att 
se! 

Laget tränar nu två gånger i veckan och under hösten 
har även söndagar funnits som ett extra spelträning. 
Den ivriga och fantastiska tränarstaben består nu av 
Björn Moliis, Johan Thörnroos Cajsa Sjölund, Mika 
Niskala och Maria Johansson. 

Under året som varit har laget framgångsrikt varit 
med i poolspel, träningsmatcher samt cuper såsom 
Alandia cup och Tjejskottet. 

Vad gäller Alandia cup under juni så var det nu -11:or-
nas tur att vara med i den stora cupen. Det var första 
gången på väldigt länge (eller någonsin) som JIK har 
haft ett tjejlag med!  Det var en härlig vecka och den 
kunde genomföras så fint tack vara ett stort engage-
mang från tränarna samt många aktiva föräldrar som 
ställde upp med allt från matlagning till skjutsar och 
ordnande av aktiviteter i matchpauserna. Detta ska-
pade en härlig gemenskap i laget! 

Våren och sommarens säsong avslutades med en härlig 
kväll på Espholm med bad, grill och tårta (belöningen 
för mål i Alandia cup! )- härligt! 

Efter lite sommarledigt drog träningarna igång igen 
och hösten poolspel fortsatte, träningarna fortsatte 
inomhus och laget ordnade även en skön myskväll på 
Mariebad vilket uppskattades mycket av tjejerna! 

Vi vill passa på och rikta ett stort tack till våra lags 
sponsorer: Första Apoteket och Ålands Senap som 
bidrog till att vi kunde skaffa träningskläder till alla 
i laget!  Satsningen på tjejfotboll fortsätter och detta 
laget kör på vidare och med nya mål, nästa år hägrar 
Alandia cup för -12:orna och säkert en hel del andra 
matchtillfällen! 

Pojkar 2011
Under året har vårt P11 bestått av i snitt 12 spelare på 
träningarna och vi har tränat tränat två gånger per 
vecka under säsongen. 2022 har varit ett år då kil-
larna igen har utvecklats, vilket är roligt att se för alla 
inblandade. Laget framom jaget börjar visa sig. Laget 
har spelat i poolspelen på sommarhalvåret samt vin-
terserien inomhus. Årets höjdpunkt var Alandia Cup 
där killarna kämpade men inte gick vidare till slutspel. 
Stolta tränare och nöjda föräldrar har njutit av alla här-
liga matcher, roliga träningar samt andra aktiviteter vi 
ordnat. Sommaren avslutades med Gräsplanscupen i 
Kimito. Under hösten blev det några träningsmatcher 
mot IFFK P10-11 i Eckeröhallen. Vi tränare tackar för 

Att lära sig spela fotboll (9–12 års ålder) #fotbollföralla
När man når nio-tio års ålder börjar det bli aktuellt att införa lagspelet. Nu är juniorerna så 
medvetna att man kan passa medspelare och ha olika positioner i matcherna. I den här åldern 
ökar vi träningsintensiteten så att juniorerna tränar flera gånger i veckan – oftast utomhus 
under förutsättning att vädret tillåter. Vi håller fortfarande bredden i lagen och alla får lika 
mycket speltid i matcherna.

Flickor 2010/13 Pojkar 2011



10

Fotboll

all hjälp av föräldrar och stöd av våra sponsorer så att 
laget kunnat koncentrera sig på fotbollen. Tränare för 
laget är Kim Nordberg, André Schreiber och Niclas 
Åberg. Fredrik Björklöf är lagledare med assistans av 
föräldrar.

Pojkar 2012 
Laget bestod under säsongen 2022 av 19 spelare och 5 
tränare. Under 2022 har laget tränat 2 gånger/vecka. 

Under året har laget spelat i poolspel i serierna 2012 
och 2011 på Åland. Laget har även deltagit i Rimbo 
Cup i juni. Ålandstidningen Cup i september. Eckerö 
Match Camp i oktober.

Det är ett gäng ivriga fotbollskillar som kommer upp 
till träning och match, där närvaron har varit hög. 

Årets höjdpunkt var Rimbo Cup. En fin arrangerad 
cup där laget gjorde fina prestationer men framför allt 
hade en rolig och sammansvetsande helg tillsammans.

Laget tränas av Stefan Karlsson, Marcus Johansson, 
Mikael Rosenqvist, Christophe Jourdan och Kim 
Nordberg.

Pojkar 2012 Pojkar 2014

Pojkar 2013
P-13 laget består av ett glatt gäng med bra samman-
hållning. Under året har vi deltagit i f lera poolspel. 
Fokus har fortsatt varit på att alla skall få spela 
mycket under matcherna, samt att alla skall få spela 
lika mycket. Det har varit väldigt spännande att följa 
utvecklingen i denna grupp. Inför kommande säsong 
kommer vi även att börja testa på spel med sjuman-
nalag. Laget tränas av Martin Norström, Mats Clemes, 
och Tom-Johan Schröder.   

Pojkar 2014
Laget har fortsättningsvis tränat en gång i veckan med 
runt 15 spelare per träning. Under året har ett f lertal 
nya spelare hittat till laget, och vi har haft lag i spel 
vid varje poolspel och vinterserie-omgång. Pojkarna 
har under året börjat identifiera sig som ett lag och 
pratar stolt om det. Träningarna har löpt på bra med 
ett gäng ivriga barn. Under hösten hade vi också en 
träningsmatch mot JIK pojkar födda -13. Laget har 
under året tränats av Björn Moliis, Tero Kivisaari, Leif 
Hammar och Emilia Ekström samt Thomas Fager-
stedt som kom in och förstärkte laget som tränare i 
slutet av året.
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Flickor 2008/09 
Vårt äldsta f licklag med 16 st spelare i truppen har 
tränat 2 gånger i veckan under säsongen. De spelade 
i Upplandsserien för första året. Tjejerna kämpade 
stenhårt och hade också roligt utanför planen på sina 
sverigeresor. 

Tränare och några föräldrar har bildat en liten arbets-
grupp som jobbar för att skapa en bra miljö för tjejerna 
i laget och arbeta med trygghet. Laget har haft träffar 
där de jobbat med värderingar, där tjejerna har skapat 
egna trivselregler för laget. Målet för gruppen är att 
fotbollslaget ska upplevas som en positiv och trygg 
miljö för spelarna.

Ledare för laget under året har varit Björn Andersson-
Dahlgren och Johan Danielsson

Pojkar 2007/08 
Året inleddes med insikten att vi hade för få spelare 
för att kunna ställa upp i seriespel med enbart egna 
spelare. Samtidigt letade både FC Åland P07/08 och 
IFK P08 samarbetsparter. Snart bestämdes det att 
JIK och FCÅ skulle bilda ett samarbetslag för pojkar 
07/08. Samtidigt gjordes en överenskommelse med 
IFK P08 om spelarutbyte vid behov, vilket i slutändan 
huvudsakligen innebar att vi lånade ut spelare till IFK 
vid upprepade tillfällen.

Det nya JIK/FCÅ-laget började spela ihop sig redan 
under vårvintern med gemensamma lagträningar två 
gånger i veckan och några träningsmatcher. Spelarna 
hade också möjlighet att delta i gemensamma trä-
ningar i Mariehamn och i efterskolan träningar i JIK:s 
regi. Det bestämdes att laget skulle fortsätta spela i 

Att bli bra på fotboll (13–15 års ålder) #fotbollföralla
Vid den här åldern börjar taktik komma med i bilden. Man lär sig olika typer av spel och 
hur man kan variera taktiken på olika sätt. Träningsintensiteten ökar ytterligare och man har 
2–4 träningar per vecka. Här börjar man också samträna på s.k. region- eller distriktslag. 
Resultaten blir lite mer tongivande och 13-åringarna börjar spela i Upplandsserien vilket är 
första året man på spelar i en regelrätt serie. Fokus är fortfarande på att ha roligt tillsammans 
med fotbollslaget.

Flickor 2008/09

Tjejerna kämpade stenhårt 
och hade också roligt utanför 
planen på sina Sverigeresor. 
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Fotboll

finska seriens P15 Kakkonen med en överårig spelare 
och drygt halva laget underåriga. 

Vårserien drog igång med två bortamatcher under val-
borgshelgen, vilket gav spelarna i det nybildade laget 
en utmärkt möjlighet att lära känna varandra även 
utanför fotbollsplanen. När den intensiva vårsäsong 
avslutades hade laget landat på en fjärde plats i serien. 
Då höstsäsongen drog igång märktes det att laget hade 
spelat ihop sig. Kvalitén på träningarna förbättrades 
och laget var samspelt under matcherna. Höstserien 
avslutades på en fin tredjeplats med bara en enda för-
lust, samtidigt som vi var det enda lag som besegrade 
den blivande serievinnaren.

Samarbetet med FC Åland visade sig vara mycket lyck-
at, med spelmässiga framgångar samt en fantastisk 
laganda och en fin gemenskap mellan både spelare och 
tränare från de båda klubbarna.

Träningstruppen bestod av 16 spelare från JIK och 9 
spelare från FCÅ samt 2 spelare från IFK som under 
några matcher deltog i träning och match.

Tränare: Mats Westman. Ett stort tack till FCÅ-
tränarna Måns Masgård och Jörgen Sandell samt till 
Greger Eriksson som gjorde att stort planeringsarbete 
inför vårsäsongen och till Erik Melander som ställde 
upp på några bortamatcher och som viktigt bollplank. 
Vi vill också tacka Kim Nordberg som stöttat laget och 
dragit.

Pojkar 2007/08 Pojkar 2009/10

Pojkar 2009/10
Vårt lag består av två åldersklasser som tränar tillsam-
mans, men spelar matcher i sina ”egna” åldersklasser. 
Våra -09:or spelade under året i Upplandsserien på 
avancerad nivå med stöd av några -08:or och -10:or. 
Pojkarna födda 2010 fick i år spela i Alandia cup samt 
möjlighet att delta i uttagningarna till Huuhkaja un-
der ledning av Ifk Mariehamn.

Vi har tränat två gånger per vecka även denna säsong 
med 18 barn i truppen. 

Spelarna: Ture Andersson, Casper Atkinson, Vincent 
Björses, Jan Donalds, Joar Hagström,  Ivar Matts-
son, Max Selin, Jan Sandberg, Nick Andersson, Leo 
Dahlman, Emil Forsström, Gabriel Granholm,  Love 
Kronhed, Rasmus Ljungars, Andri Parisalu, Theodor 
Rosén, Felix Wikstrand och Joel Qvarnström.

Turneringar vi deltagit i:

- Vinterserien P10

- Poolspel P10

- Upplandsserien P09

- Alandia Cup för P10

Tränare för JIK 09/10 har varit Fredrik Andersson 
och Daniel Blomster. Utöver detta har vi lagledare, ki-
oskansvariga, kläd- och reseansvariga och kassör som 
hjälper laget framåt.
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Alandia Cup

Alandia Cup
Äntligen blev det Alandia cup för våra -10 eftersom 
man väntade ett år och lät 09:orna spela Alandia cup 
2021 pga. Covid-19 pandemin. Under sommaren 2022 
genomfördes alltså två Alandia cup; ett för 2011:or och 
ett för 2010:or. Alandia cup startade med sedvanlig 
parad genom stadens gator, med många högljudda och 
glada barn. 

Spelartruppen bestod av: Nick, Emil, Love, Rasmus, 
Theodor, Leo, Ivar (-09), Gabriel, Felix, Andri och Ture 
(-09).

Alandia Cup

Turneringens gruppspel inleddes med 6 matcher på 3 
dagar, och våra killar kämpade så vi gick obesegrade 
ur gruppen och vidare till slutspel. I åttondelsfinalen 
förlorade dock laget på straffar efter en jämn men tuff 
match men våra JIK-pojkarna skall vara oerhört stolta 
och nöjda med sina insatser som enda åländska pojk-
lag 2010 som tog sig till slutspel vilket JIK inte gjort så 
många gånger de senaste åren.
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Fotboll

Damlag
Damerna har säsongen 2022 spelat i finska div.4. En 
serie som började lite knaggligt och inte riktigt till 
vår fördel men efter ett välbehövt sommaruppehåll så 
svängde det och vi tog poäng i nästan alla matcher.

En stor bidragande faktor till vår lite ojämna serie är 
att vi har f lera spelare som är borta och studerar och 
som kommer hem först till sommaren och en stor del 
av våra närvarande spelare är skiftesarbetare vilket 
ställer till det på våra många bortamatcher. I princip 
alla matcher har vi behövt låna in spelare från IFKs 
f.15/16 och IFKs yngre damer, vi tackar för det sam-
arbetet.

I slutet av året hade vi öppna träningar där vem som 
helst var välkommen att komma och testa på men ty-
värr var det intresset inte så stort. 

Truppen: Namn? Bild: Cajsa, Elna, Hannah, Marija, 
Erica, Linda-Marie, Hanna och Ralf

Nere: Linda, Celine, Jennifer, Elisabeth och Elin 

Ledare: Björn Moliis och Ralf Karlsson

Herrlag
Efter att herrlaget under säsongen 2021 tvingats läm-
na w.o. inför en match, som betydde degradering från 
division 4 till div 6 så var detta starten på något nytt.

Inför säsongen 2022 så ingår JIK Fotboll ett samar-
bete med FC Åland och IFK Mariehamn på pojk och 
herrsidan från 16 års ålder och upp till seniorer. 

Det innebar för vårat herrlag att vi framförallt kom att 
samarbeta med FC Ålands div 3 lag, där huvudtränare 
för Jomala IK, Conny Åberg och FC Ålands huvudträ-
nare Daniel Sjölund hade ett bra samarbete. 

Spelare från JIK tränade också på regelbunden basis 
med FCÅ och under slutet av säsongen lyftes Robban 
Welander från JIK upp till FCÅ. Noterbart är att Rob-
ban Welander vann den interna skytteligan på 18 mål 
på endast 12 matcher. 

Herrlaget hade en stor och ung trupp med en snittål-
der på 20 år och erfarenheten stod bland annat den 
rutinerade Jens Polviander för. 

I serien gick laget obesegrad igenom hela säsongen och 
landade på 16 vinster och 2 oavgjorda matcher. Laget 
plockade ihop 50 av 54 möjliga poäng och gjorde hela 
91 mål. 

Jomala IK mönstrade också ett lag i division 8 Upp-
land. Det möjliggjorde att vi kunde erbjuda mycket 
speltid under säsongen. 

Huvudtränare Conny Åberg. Lagledare Nina Viktors-
son

Seniorfotboll #fotbollföralla

Damlaget Herrlaget
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U17
Precis som på herrsidan så ingick våra U17 spelare i 
det samarbetsavtal som Jomala IK, tillsammans med 
FC Åland och IFK Mariehamn startade i början av 
året. 

Det betydde att truppen skulle bestå av spelare från 
Jomala IK, FC Åland och IFK Mariehamn som totalt 
nådde ett antal på 21 spelare. 

Vi hade ett nära samarbete med IFK Mariehamn U17 
där vi hade en gemensam träning i veckan och till 
matcher kunde hjälpa varandra med spelare.

Laget spelade i Upplands Avancerad serie för pojkar 17. 
En säsong där varje match var jämn och utmanande. 

Laget tränades av Kim Nordberg. Lagledare var Ron-
nie Mattsson.
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I damernas B-lag så ingår 15 spelare. Dessutom kan vi 
med glädje konstatera att vi sedan våren 2022 bedriver 
ungdomsträningar 2-3 gånger per vecka. I dessa trä-
ningar deltar sammanlagt ett 15-tal juniorer i åldern 
11-16 år. Bland deltagarna finns ett f lertal barn från 
Ukraina för vilka vi har stor nytta av att coach Aldis 
kan kommunicera med dem på deras modersmål.

Inför seriestarten så deltog herrlaget i en elitturnering 
i Södertälje den 10-11 september. I turneringen deltog 
5 svenska elitserielag samt JIK. Vi kom på en meri-
terande andra plats vilket visar den fina kvalitet som 
laget håller. Det är tråkigt att vi inte har möjlighet att 
skörda medaljer i IIGA sammanhang.

I seriespelet slutade damernas A-lag på första plats i 
division 2. I kvalet deltog fyra lag och vi kom på andra 
plats men tyvärr var det endast vinnaren som steg. 
Herrlaget slutade på första plats i division 1. Tyvärr 
gav inte Svenska volleybollförbundet oss möjlighet att 
delta i kval till elitserien.

Efter höstsäsongen så ligger damernas B-lag på sista 
plats i division 3. Såväl damernas A-lag som herrlaget 
leder sina serier.

På motionssidan har konceptet Ålandsserien fortsatt, 
med fyra deltagande lokala lag som spelar turneringar 
under några helger. Dessutom fortsätter klubben med 
ett träningstillfälle för motionärer på onsdagar, dit 
vem som helst kan komma för träna och ha roligt.

Sommaren bjöd i sedvanlig ordning på beachvol-
leyträningar för ungdomar, damer och herrar. Coach 
Aldis drog även ett stort lass med genomförande av en 
veckoserie med klasserna kompis, dam och herr med 
tävlingar två dagar per vecka samt avslutande helgtur-
nering vilket samtidigt utgjorde ÅM. Jomala kommun 
har ställt sig positiva till att anlägga beachplaner i an-
slutning till Vikingahallen så nu ser vi fram emot att 
kunna träna och spela där i stället för Mariebad med 
de utmaningar som det medfört.

Till de större utmaningarna i verksamhet så hör 

Volleyboll

2022 var ett framgångsrikt år för volleybollen såväl gällande serielagens prestationer som 
antalet tränande spelare. Det har tillkommit många nya juniorer på damsidan vilket medfört 
att vi har två damlag som deltar i seriespelet från hösten 2022.
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Sektionsstyrelse
Conny Sandell, ordförande 
Thomas Nordlund, videordförande 
Tina Danielsson, ungdomsansvarig
Jim Häggblom, domarkontakt och 
breddvolley
Erik Viktorsson, kassör

Sponsorgruppen 2022
Erik Viktorsson
Conny Sandell

fortsättningsvis juniorverksamheten för att trygga 
tillväxten i synnerhet på herrsidan. Även verksamhe-
tens ekonomi är utmanande med ett underskott på ca 
15.000 euro för 2022.

I slutet av året avregistrerades Ålands volleybollför-
bund varvid JIK-Volley har tagit på sig ansvaret att 
representera Åland i internationella sammanhang.
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Efter att pandemin ebbat ut började vår 
verksamhet framåt våren åter igen fungera 
normalt. De yngre friidrottarna har under 
vinterhalvåret tränat i Vikingahallen. Under 
sensommaren förlades huvuddelen av 
träningarna till den nya friidrottsarenan i 
Mariehamn.

Träningarna har letts av Henrika Österlund, Hanna 
Lindberg, Mathias Häggblom och Hannes Sjöblom. 
Denna grupp, som utgörs av barn upp till 14 år, har 
hållits, till antalet aktiva, rätt intakt under rätt många 
år nu. Vi kan räkna in drygt 20 st som varit kontinuer-
ligt aktiva. Dock skulle potential finnas att kunna ak-
tivera betydligt f lera om vi bara hade ändamålsenliga 
utomhusfaciliteter. En uppgradering av Vikingavallen 
har länge funnits på vår önskelista men inte fått något 
gensvar från kommunens beslutsfattare.

De äldre friidrottarna har i huvudsak tränat under 
ÅID:s paraply. Därutöver har aktiva friidrottare trä-
nat individuellt eller med personliga tränare. OCR-
idrottarna har även de tränat i huvudsak individuellt. 
Bland ovanstående hittar vi äldre juniorer, ungdomar 
och vuxna upp till veteranklasserna.

Tävlingsverksamhet

Årets FM-tävlingar avgjordes i Joensuu 4-7/8. På 
10000m löpte Sami Saku in på en nionde plats med ti-
den 32,35,84. Han deltog ytterligare på 5000m där det 
gick litet tyngre och placeringen blev 17:e. Sami inledde 
mästerskapstävlandet redan 8:e maj då han placerade 
sig på en fin 13:e plats i Terräng-FM i Nakkila. I övrigt 
gjorde Sami en fin säsong där han noterades för f lera 

personbästan. Han blev SFI-mästare på 1500m med 
resultatet 4,24.37 och segrade även på 5000m med 
tiden 15.18,08. På 5000m deltog även Henrik Ojala. 
Dessa SFI-mästerskap arrangerades i Mariehamn på 
nya Baltic Friidrottsarena 19 - 21 augusti.

I 16-åringarna Hannes Sjöblom och Mathias Hägg-
blom har JIK två träningsvillliga framtidsmän. Bägge 
deltog i FM-tävlingarna för 16/17-åringar i Lempäälä 
12-14/8. Mathias löpte 100m där han blev 20:e med ti-
den 12,53 och Hannes löpte 800m där han med 2,15.13 
placerade sig på 10:e plats. Här tävlade man alltså i 16-
års klass. Då SFFm avgjordes tävlade de i 17-åringar-
nas klass. Hannes tog silver på 400m med tiden 55,36 
och knep bronset på 800m där han noterade 2,15.10. 
Mathias noterade i finalen på 200m fina 25,50 som 
räckte till 6.e plats.

Karina Danielsson tävlade under säsongen framgångs-
rikt i D-50 klassens FM-tävlingar. I Pedersöre 13-15 
augusti tog hon silver på både 5000m och 10000m. 
Under vårens Terräng-FM i Nakkila löpte hon in på en 
fin 4:e plats. Guld blev det i traillöpning! Utöver det 
noterade Karina en mängd fina resultat i landsvägs-
lopp och terränglopp.

Ytterligare en veteranfriidrottare som mästerskapstäv-
lat är Henrika Österlund. Hon deltog i World Masters 
Athletics i Tammerfors 29/6 – 10/7. Hon deltog i klas-
sen D-35 där hon kämpade till sig placeringarna 7:a i 
kula, 10:e i viktkastning och 12:e plats i diskus.

14-årige Wilhelm Karlsson var f litigt i elden under 
SFIm. I 15-åringarnas klass blev ha 5:a i höjd med 
ett hopp på 150 cm, 7:a på 800m med tiden 2,26.47 
och 6:a på 2000m där tiden blev 6,58.52. Här har vi 

Friidrott/OCR

Ordförande:  Stefan Hägg
Kassör:  Robert Nylund
Medlemmar:  Henrika Österlund
 Peter Ojala
 Johanna Sporre-Karlsson
 Therese Sjöblom
 Eva Sundström

Sektionsstyrelse

Mottaren av Bergenheims minnespris Karina Danielsson under ett ter-
ränglopp. Fotograf Henrika Österlund
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i Wilhelm ytterligare en intresserad och träningsvil-
lig junior! Det samma kan konstateras om Othilia 
Nordberg som har friidrott som en av många idrotter 
hon ägnar sig åt. Hon har deltagit f litigt i sommarens 
distrikttävlingar.

Skadedrabbade Anni Nylund tävlade åter efter en tids 
skadeproblem. De tävlingar hon gjorde visade att hon 
nog kommer att vara tillbaka på mästerskapsarenorna 
inkommande säsong.

Under 8:e och 10:e augusti utkämpades Öppna ÅM i 
friiderott. Flitigast av JIK:arna var Andreas Lindholm 
i 15-års klassen. Han tog silver På 400m, 800m och 
i diskus, tresteg och längd. Dessutom var han 4:a på 
100m. Wilhelm Karlsson tog i samma åldersklass 
gulden på 400m, 800m och 1500m. Othilia Nordberg 
tog hand om guldmedaljerna i i längd occh 200m i 
f lickornas15-års klass. Mathias Häggblom segrade på 
100m och 200m i 17-års klassen och Anni Nylund tog 
guldet på damernas 400m.

I Ungdomsserien placerade sig JIK:s duktiga juniorer 
totalt som trea efter segrande IFK Mareiehamn och 
tvåan IFFK.

Utöver dessa tävlingar har JIK:s friidrottare deltagit i 
en rad tävlingar. Dels distrikttävlingar på Åland, men 
även tävlingar i både Finland och Sverige.

Ett f lertal JIK:are har haft viktiga funktionärsupp-
drag under sommarens SFIm och även under övriga 
tävlingar som arrangerats i ÅID:s regi. Christian Jans-

son sköter fortlöpande den åländska friidrottstatistiken 
och hanterar alla resultat som rapporteras in.

Vi ser nu fram mot en säsong som inte störs av pan-
demier och andra hämmande faktorer. En säsong där 
våra yngre juniorer blir ännu fler till antalet och har 
roligt tillsammans under träning och tävling. Där våra 
äldre juniorer och seniorer fortsätter att utvecklas och 
kämpar i mästerskap och stundande Öspel!

Vår duktige 
tränare Henrika 
Österlund in-
struerar kultek-
nik i Vikingahal-
len.” Fotograf 
Claes Hellström

Hannes Sjöblom 
har all anledning 
att se glad ut då 
han summerar 
året. Fotograf 
Owe Sjöblom

Mathias Häggblom, 
en av våra duk-
tiga, äldre juniorer. 
Fungerar även som 
tränare inom sek-
tionen. Foto privat.
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Vi hade som mål att starta ett lag för barn i åk 1-3 och 
lyckades få till ett lag med ca. 15 spelare som tränas 
av Marika och Daniel Kvarnström (med stöd av för-

äldrarna) och har tränat en gång i veckan på söndagar 
under året.

Pojkar åk 4-5 har fortsättningsvis tränat onsdagsefter-
middagar under ledning av Jomala kommuns fritids-
förvaltning.

Pojkar åk 6-7 har fortsättningsvis tränats av Magnus 
Ljungars på tisdagskvällarna i Vikingahallen.

Träningsgruppen pojkar åk 6-7 består av 18 killar. 
Träningarna har ordnats i tre säsonger nu och utveck-
lingskurvan går stadigt uppåt trots att det både slutat 
och kommit till spelare. Under våren spelade pojkarna 
som två lag i den åländska serien -  JIK vit och JIK 
blå. Såsom tränaren önskade och förutspådde möttes 
lagen i final mot varandra och vi knep således både 
guld och silver i den åländska serien för juniorer.

På hösten deltog laget som ett lag åter i Scorpions cup 
som arrangerades i Järfälla, Sverige. Laget spelade 
fantastisk innebandy och slutade på en mycket impo-
nerande andra plats i hela turneringen. 

Damlaget bestod säsongen 2021-2022 av 15 spelare 
och leddes av Fanny Eriksson. Precis som föregående 
säsong höll damlaget öppna träningar i Vikingagår-
den. Laget presterade bra i grundserien och place-
rade sig på andra plats. Det innebar finalspel där 
IBK Hammarland stod för motståndet. Efter en jämn 
och spännande match som gick till straffar blev det 
slutligen vinst för IBK Hammarland och silvret gick 
således till JIK . Spelaren Sarah Holmberg utsågs till 
Årets damspelare av Innebandyförbundet för hennes 
prestationer i JIK och FBC Åland. 

Innebandy

Ordförande:  Dick Sederström
Medlemmar:  Alexandra Andersson
 Emilia Sundblom-Hagström
 Hanna Blomroos
 Fanny Eriksson
 Magnus Ljungars

Sektionsstyrelse

2022 var ett framgångsrikt 
år för JIK innebandy.”

”

Övre raden från vänster: Andri Parisalu, Theodor Rosén, Joar Hagström, 
Theo Flodin, Rasmus Ljungars, Elias Blomroos, Elliot Sarling, Ivar Matts-
son, Marc Ekstrand.
Nedre raden från vänster: Måns Strand, Emil Forsström, Linus Söder-
ström, Nick Andersson.
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Precis som de senaste åren har vi haft ett samarbete 
med IFK Mariehamn och ÅID orientering när det gäl-
ler junior verksamheten. Nu har vi en liten grupp som 
tränar och några som har tagit steget upp att börja 
tävla aktivt. Alla orienteringsklubbar på åland samar-
betar i nybörjarrekryteringen. 

Glädjande på juniorsidan är bröderna Aron och Jon 
Karlsson. Framför allt Aron har varit framgångsrik 
under året i H-12, där han har vunnit de f lesta täv-
lingar han deltagit i. Även Linus Söderström har varit 
framgångsrik i H-12.

Marcus Södeström, H 21, slutade två i den traditionel-
la OL cupen, där ett antal lokala tävlingar ingår. Aron 
Karlsson och Linus Söderström var etta, respektive två 
i H 12. Boris Holmberg slutade trea i H 60.

Yvonne Branting och Ingegerd Elfberg har vunnit det 
mesta i D 60.

På FSOM i Vörå knep Göran Grannas ett brons i H 60, 
medan Boris Holmberg slutade 4a i H 75. 

Efter många års andra- och tredje platser kund JIKs 
seniorer återigen vinna ÅM stafett, i laget ingick Mar-

Orientering

Ordförande:  Markus Karlsson
Viceordförande: Marcus Söderström
Medlemmar: Pernilla Hjärne, 
 Göran Grannas, 
 Marika Nordberg

Sektionsstyrelse

kus Karlsson, Marcus Söderström samt Göran Gran-
nas.

Vi har även haft deltagande i den traditionella Åbo-
landskampen. Det var den 78e upplagan och den gick 
i Kimito.

JIK Orintering har även arrangerat tävlingar och trä-
ningar lokalt.

Markus Karlsson,
sektionsordförande

Sektionsordförande har ordet

JIK orientering har haft en bra säsong.  JIKs orienterare har deltagit i tävlingar på hemmaplan 
samt nationella evenemang. På hemmaplan har det arrangerats en del lokala tävlingar. 

Göran Grannas vann FSOM i H 60. Aron Karlson och Linus Söderström har har haft ett framgångsrikt år i 
P-12. Här är efter de van Stafett ÅM för juiorer.



22

Idrottskul

Idrottskul

Idrottskul har kört sin sjätte säsong –  ett år med totalt 
10 barn som även under våren 2022 tvingades till ett 
litet uppehåll i aktiviteterna på grund av nytt covidut-
brott. I och med gruppens storlek har vi haft endast en 
träningstid med möjlighet att dela upp gruppen i äldre 
och yngre barn.

Likt tidigare år har aktiviteterna bestått till hälften av 
träning av fysiska färdigheter och till hälften av olika 
idrotter. Året började med vinterväder gjort för både 
skridsko och skidåkning därefter hade vi inne akti-
viteter i vikingahallen fram till maj. Då träningarna 
hade få deltagare avslutades vårsäsongen lite tidigare 
än planerat

Hösten startade sedvanligt upp i september, och under 
hösten har totalt 10 barn deltagit

Ledare för gruppen under våren har Petra Paulson, 
Yngve Johansson och Lena Eriksson varit och till hös-
ten blev det två ledare kvar då vi tappade Petra.

Idrottsröris

Idorttsröris är fri aktivitet där barn är aktiva tillsam-
mans med en vuxen person. Under våren  och höst var 
närmare 40 enskilda barn aktiva. Tillsammans med 
vuxna så har det varit ett 100 tal som kommit till Vi-
kingahallen med mycket rörelseglädje.

Linda Håkans och Daniel Johansson har varit dom 
som tagit ansvar över idrottsröris under året.

Yngve Johansson
Lena Eriksson
Pernilla Hjärne

Sektionsstyrelse
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Detta möjliggjordes av de nya snökanonerna som tillå-
ter snötillverkning vid endast någon minusgrad. Där-
till är de effektivare än de tidigare snökanorna vilket 
förkortar tiden de behöver köras.

Juniorverksamheten på Åland sköts av IF Åland. 
Glädjande är att f lere JIK:are deltagit i såväl tränings-
verksamhet som tävlingsverksamhet. Klubbens har 
många aktiva i de olika veteranklasserna och de sköter 
sin träning själva liksom sitt tävlande som måste be-
tecknas som flitigt.

Tävlingsverksamhet

På hemmaplan genomfördes en skidcup bestående av 
fem st deltävlingar och ÅM-tävlingar. Därtill arrang-
erades det mycket uppskattade ”Barnens Vasalopp” 
för de allra yngsta. Under hösten genomfördes även 
rullskidtävlingar där vi åter stod som arrangör av 
fristils-ÅM.

JIK-fostrade Isac Holmström deltog i den interna-
tionella långloppscupen ”Ski-Classics”. I det på kon-
tinenten högt ansedda Marcialonga i Italien blev det 
placering 52. Senare på säsongen blev det 34:e plats 
i Vasaloppet som rankas som det mest prestigefyllda 
långloppet i världen.

Skidning

I Vasaloppet deltog även bröderna Tommy och Jerry 
Danielsson där Jerry placerade sig på på en fin 299:e 
plats. Patrik Lehtonen åkte in på en fin 757:e plats. 
Dessa deltog bland andra JIK:are i f lera av vinterns 
övriga långlopp.

Vid FSSm i Närpes 4-6/3 deltog Wilhelm Karlsson i 
H-14 klassen. Han åkte både sprint och distanslopp.

Samtliga ÅM-tävlingar genomfördes i hemmater-
rängen vid skidcentret. Jerry Danielsson och Karina 
Danielsson erövrade mästerskap på samtiliga distan-
ser i H resp. D klasserna.

Wilhelm Karlsson vann sprint och normaldistans och 
tog silver på lång-ÅM. Lennart Holmström tog två 
guld i sin veteranklass medan Stefan Mattsson tog ett 
guld i sin åldersklass. Tyvärr var JIK den enda klub-
ben som ställde upp med herrlag i stafett-ÅM.

Stefan Hägg, ordförande
Lennart Holmström
Jerry Danielsson

Sektionsstyrelse

Trots att vintern på Åland var relativt snöfattig så blev skidsäsongen ändå lång. Träning på 
snö kunde inledas redan i början av december och fortgick ända till mitten av mars månad.

Wilhelm Karlsson är lovande både som skidåkare och friidrottare. Här 
som tvåa i bild med startnummer 49 då han visar prov på fin teknik. 
Foto Stig Danielsson.

Bröderna Tommy och Jerry Danielsson har gått från klarhet till klarhet. 
Här fångade i fint vårvinterväder under en av ÅM-tävlingarna. Foto Stig 
Danielsson.

Stilstudie på Jerry Danielsson. Säsongens bäste JIK-skidare. Foto Stig 
Danielsson.
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